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Pří�tí řádné zasedání OZ je 24.září 2007 od 18:00  hod.
V�ichni  občané  jsou  srdečně  zváni.

1/ rozpočtová  změna  č.2
2/ hospodaření  obce  za  1.pololetí  r.2007
3/ projekt  zklidňování  dopravy  v  obci
4/ různé - usnesení  z  rady obce , diskuse

Účast v�ech členů ZO je nutná !!!

Pozvánka do Hudebního divadla Karlín

Nastává období , kdy zahrada a  práce na ní na�e ruce a čas tolik nepotřebuje, a proto Vás , přátele umění, zvu na českou
klasiku: Limonádový Joe aneb Koňská opera.
V sobotu 27.10.2007 od 15 hodin nám zahrají v re�ii Ant.Procházky tito herci a zpěváci: K.Fiala, J.Korn, P.Kostka,
B.Matu�, L.Mrkvička, L.Ol�ovský, M.Va�ut , V.Vydra, K.Bro�ová, M. Hrube�ová, Z.Norisová, L.Rybová a dal�í.

Vstupenky mo�no zakoupit na OÚ v Sosnové. Sosnov�tí  - 410,--Kč. Jiní            - 410,--Kč + 70,--Kč
doprava
Odjezd bude v 13.00 hod od autobusové zastávky v Sosnové.
Kritika na muzikál slibuje pro nás silný euforický účinek!
Kulturní komise Vás tímto zve a přeje ú�asný zá�itek I.Kadlecová

U S N E S E N Í č. 8/2007  z jednání rady obce konaného dne 11.6.2007 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové

8/A RO  schválila  rozpočet  M�  na  rok  2007
8/B RO  rozhodla  o  zadání  zaměření  MK  pře  návsí
8/C RO  schválila  nákup  vstupenek  na  akci  Rally  Bohemia
8/D RO  schválila  navý�ení  hod. mzdy  p.Braunovi
8/E RO  schválila  nákup  dárkových  balíčků  pro  jubilanty
8/F RO  schválila  proplácení  cestovních  náhrad  na  soukromé  vozidlo  pou�ívané  starostou  a  ulo�ila  starostovi  vypracovat
vnitřní  předpis  pro  proplácení  cestovních  náhrad  v  souladu  se  zákonem  o  obcích  a  vnitřní  směrnici  oběhu  účetních  dokladů
8/G RO  schválila  uzavření  DPP  s p.Václavíkovou
8/H RO  schválila  vybrání  úklidové  firmy  pro  vyči�tění  KD
8/I RO  rozhodla  o  přidělení  bytu  v  BD  p.Krčmářovi
8/J RO  schválila  objednání  úpravy  lip  na  návsi
8/K RO  schválila  program  na  ZO  dne  25.6.2007

převzato z internetových stránek obce

Obecní úřad Sosnová a kulturn �
balkon do 15.10.2007

Oznamujeme občanům, �e svoz nebezpečnéh
hod na parkovi�ti u hři�tě.
Knihovna  je otevřena ka�dou  první
a  třetí  středu v měsíci od 17.30 do
19.00 hod.
Popelnice  se  vyvá�ejí  ka�dé
pondělí.

Příspěvky  do  Sosnováčku  zasílejte
na  mailovou adresu  obce  či  na
mail  jliska@tiscali.cz  nebo
odevzdejte  na  OÚ  na  disketě
případně  v  papírové  podobě.
Mnoho  zajímavých  informací  o  dění  v  obci  se  dozvíte  na  internetových stránkách obce
Sosnová  http://www.sosnova.org
Soutě� o nejhezčí zahrádku � balkon/okno

í komise prodlu�uje termín pro zaslání fotek do soutě�e o nejhezčí zahrádku 
Nebezpečný odpad

o odpadu bude uskutečněn v sobotu 6.října 2007 od 10,00 do 12,00



Zápis   č.8/2007  z jednání zastupitelstva obce konaného dne 25.6.2007 od 18.00 hod v zasedací místnosti OÚ

Přítomni: L.Michálek, J.Anto�, J.Gorčík, Ing.M.Říha, L.Rampouch,  Ing.J.Kladníček, M.Konečná,Ing.M.Pátra, MUDr.M.Kadlec,L.�pindler,
M.Janovský, V.Jeřalová, E.Friedrich, MVDr.Russ

Neomluveni: MUDr. M. Hadravová
Hosté: p.Li�ka, p.Gallo, p.Kadlecová
Jednání řídil Lubomír Michálek  � starosta obce.

V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a hosty a konstatoval , �e zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlá�eno a je přítomna
nadpoloviční vět�ina členů zastupitelstva, tak�e jednání je usná�eníschopné.
Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli určeni: Ing. Kladníček, M.Konečná
Zápis z minulého zasedání byl ověřen, k nahlédnutí byl na úřední desce, internetových stránkách a v Sosnováčku. Námitky proti němu
nebyly podány.
Z jednání je pořizován zvukový záznam, jeho pou�ívání není zastupitelstvem vyloučeno.
Starosta navrhl roz�ířit program jednání o následující body:

- projednání nákupu traktůrku
- projednání zřízení místa správce sportovního areálu

Roz�iřující  body programu byly jednomyslně přijaty.

P r o g r a m:
1) převedení zůstatku hospodaření M� z roku 20006 do rezervního fondu
2) dopis Ing.Bla�ka
3) �ádost o odkoupení pozemku � p. Vejmelka
4) projednání nákupu traktůrku
5) projednání zřízení místa správce sportovního areálu
6) různé  -  plnění usnesení ZO ,  usnesení z RO č.8 ,  diskuse

Hlasování o přijetí programu:
Pro:13 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : Program jednání včetně doplněných bodů byl schválen.
Příchod � p. Jeřalová -18.03 hod

1) Převedení zůstatku hospodaření M� z roku 2006 do rezervního fondu

Starosta seznámil zastupitelstvo se �ádostí  M� o převedení zůstatku hospodaření z roku 2006 do rezervního fondu. Jedná se o částku
84.112,07 Kč. Vzhledem ke stavu vybavení zahrady hodlá M� tyto finance vyu�ít na obnovu tohoto vybavení.

Pro:13 Proti:0 Zdr�el se:1
U s n e s e n í : ZO schvaluje převedení zůstatku hospodaření M� do rezervního fondu M�.

2) Dopis Ing.Bla�ka

ZO byl předlo�en dopis Ing. Bla�ka, týkajícího se provozu volejbalového a tenisového hři�tě.
Starosta seznámil zastupitele s rozhodnutím minulého ZO  ze dne 28.6.2004 o stanovení doby provozu dětského hři�tě do 22.00hod, které je
platné.
Říha � navrhuje nezabývat se tímto dopisem, proto�e ho posílá  ředitel SČVaK a ten nemá �ádné právo mluvit do dění v obci.
�pindler � pan Bla�ek nemá pravdu s provozní dobou do 20 hod, minulé ZO rozhodlo o provozní době do 22 hod a navíc se toto týkalo
asfaltového dětského hři�tě. Přiklání se k názoru p. Říhy nezabývat se tímto dopisem, ale jinak je pro zachování provozní doby celého spor.
areálu do 22.00hod.
Kladníček � dopis je poslán formálně �patně, ale přesto by panu Bla�kovi odpověděl. Občanský zákoník hovoří o nočním klidu 22.00 �
6.00hod, provozní doba je stanovena, v tomto smyslu by odpověděl.
Jeřalová � Přimlouvá se k tomu, aby se odpovědělo SČVaKu a potom uvidíme. Pan Bla�ek mo�ná napí�e znovu a pak se tím budeme
zabývat.
Kladníček � Je to trochu alibismus, měli bychom odpovědět ve smyslu schválené provozní doby, rozhodně se tam ani do těch 22.00hod
nehraje.
Je hlasováno o návrhu p. Říhy, aby jsme se tímto dopisem nezabývali a SČVaKu odpověděli, �e není v kompetenci jejich firmy mluvit do
dění v obci.

Pro: 11               Proti: 1 Zdr�el se: 2
U s n e s e n í :  ZO rozhodlo nezabývat se dopisem od SČVaK, podepsaný Ing. Bla�kem

3) �ádost o odkoupení pozemku � p.Vejmelka

ZO byla předlo�ena �ádost  p.Vejmelky o prodej části pozemku 564/20. Jedná se o pozemek, který ji� byl ke koupi nabízen, byly by tím
dorovnány sousedící pozemky,  část tohoto pozemku má p. Vejmelka v současné době od obce pronajatý.

Je hlasováno o tom, zda bude tento pozemek nabídnut k prodeji.

Pro: 14                                     Proti: 0                                   Zdr�el se: 0
Usnesení: ZO rozhodlo o nabídnutí pozemku č 564/20 k prodeji



4) Nákup obecního traktůrku
Starosta předlo�il ZO návrh na koupi traktůrku pro obecní účely. Vzhledem k potřebám obce na sekání trávy a i jiné údr�bové činnosti
navrhuje, aby ZO schválilo nákup traktůrku, který by umo�nil tuto činnost vykonávat vlastními silami a u�etřit tak náklady vynalo�ené za
sekání trávy, které nám provádí firmy na objednání. Zároveň by se tím vyře�ilo sekání hři�tě. Traktůrek  s příslu�enstvím, který by odpovídal
výkonově a konstrukčně pro tyto obecní účely by stál asi 130 000,-Kč.
Kladníček � jsem proti nákupu traktůrku, dokud nebude vyře�en správce hři�tě a obec nebude mít alespoň dva lidi, kteří se budou moci na
traktůrku zastoupit. Obec by neměla suplovat slu�by, které se bě�ně objednávají.
Rampouch � souhlasí s nákupem, pokud bychom si zvali na sekání hři�tě firmy, tak nás to bude stát za sezonu ty samé peníze, jako traktůrek
�pindler � nesouhlasí s tím �e by to bylo suplování slu�eb, jsou činnosti, které jsme schopni si zajistit vlastními silami a u�etřit tak peníze. Je
tu více činnosti při údr�bě obce, kdy traktůrek bude efektivně vyu�it, zvlá�tě pokud bude vyře�en správce hři�tě a bude zde dohoda o
pou�ívání traktůrku i na hři�ti.,
Anto� � při zva�ování koupi traktůrku jsme zohlednili i potřebu obce vyře�it technické problémy je�dění po komunikacích, kdy se stávající
technikou je toto nebezpečné a je jen otázka času, kdy se mů�e něco stát.
Kladníček � berme to od druhého konce, pokud bude správce hři�tě, který se bude o traktůrek starat, kupme ho sportovcům, ať si sekají
hři�tě.Ale takhle nejsem pro nákup techniky, kterou bude vlastnit obec. Pokud zaměstnanec obce onemocní, technika tady bude stát a nebude
mít s ní kdo pracovat.
Janovský � navrhuje nejdříve projednat bod  se správcem sport. areálu a pak se vrátit k bodu s traktůrkem.
Russ � souhlasí s tímto návrhem
Je hlasováno o prohození bodu programu č. 4 a 5 a  nejdříve projednat místo správce

Pro: 14 Proti: 0 Zdr�el se: 0

5) Zřízení místa správce sportovního areálu
Janovský �máme důchodce, který dělával správce hři�ť ve Skalici, N.Boru, v�ude kde pracoval to fungovalo a hři�tě k něčemu vypadalo, je
ochoten tuto práci v Sosnové vykonávat, staral by se o celý sportovní areál i s vybíráním poplatků na tenisovém a volejbalovém hři�ti.
Po�aduje  za tuto činnost 5000 Kč, bylo by to na 7 -8 měsíců v roce.

Starosta upřesňuje, �e aby mohl správce dostat 5000Kč, tak obec vydá 9700 Kč,
Po následné diskusi bylo přistoupeno ke hlasování o zřízení místa správce.

Pro: 14                         Proti: 0                                  Zdr�el se: 0
Usnesení: ZO odsouhlasilo zřízení místa správce sportovního areálu a pověřuje RO, aby specifikovala pracovní povinnosti a rozsah prací pro
toto místo.

Dále byla vedena diskuse o mzdových nákladech tohoto místa správce.
Říha � Navrhuje aby bylo hlasováno o uvolnění částky 30000,-Kč pro tento rok, proto�e se jedná max. o 4 měsíce.

Pro: 14                          Proti:  0                                Zdr�el se: 0
Usnesení:  ZO odsouhlasilo uvolnění mzdových nákladů pro rok 2007 ve vý�i 30.000,-Kč, které budou určeny na odměnu pro správce
sportovního areálu
Nyní hlasováno o nákupu traktůrku

Pro: 14                            Proti:  0                                Zdr�el se:  0
Usnesení:   ZO schválilo nákup traktůrku v cenové relaci kolem 130 000,- Kč.

Různé:

Provoz sportovního areálu  -
Návrh, aby byla ponechána provozní doba celého sportovního areálu do 22.00hod
Kladníček � podává protinávrh,areál do 22.00, dětské asfaltové hři�tě do 20.00 hod
Hlasováno o návrhu p. Kladníčka
Pro:  2                              Proti:  11                               Zdr�el se:  1
Hlasováno o původním návrhu
Pro: 12                             Proti: 2                                   Zdr�el se:  0
Usnesení:  ZO rozhodlo o provozní době celého sportovního areálu do 22.00 hod

Starosta přečetl usnesení RO č.8, toto usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu.
Dále starosta informoval ZO o provedení deratizace na Ram�i, rozmístění nových odpadkových ko�ů se právě provádí.
Konečná � jak to vypadá s dětskými prolézačkami na dětských hři�tích?
Michálek � dnes při�la zpracovaná nabídka na vybavení dětského hři�tě, RO se tím bude na pří�tím zasedání zabývat
Jeřalová � dává návrh, abychom odhlasovali, �e na zářijovém zastupitelstvu bude provedena dodatečná rozpočtová změna, týkající se
investice do traktůrku.
Michálek � není mo�né dělat rozpočtovou změnu, kdy� nevíme jestli bude vůbec potřeba. Rozpočtovou změnu  mů�eme dělat a� tehdy, kdy
uvidíme, �e se rozcházíme s plánovaným rozpočtem.
Hlasováno o návrhu p. Jeřalové.

Pro:  3                                Proti: 9                                 Zdr�el se:  2

Návrh nebyl schválen.

Jednání bylo ukončeno v 19.20 hod.
Zapsala : J.Macková
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Volejbalový klub Pyramida Česk
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Konec zápasů signalizoval, �e na
společné zábavy, při které nás 
proběhl bez komplikací, úrazů a v
11. srpna bychom se opět, my přá
av�ak tentokrát bude turnaj pořád
Sestava VK Pyramida: Jana Mráz
Sestava SK Sosnová: Dagmar Pa�
Konečné pořadí dru�stev:
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Boll nebo na�e jednička Petr
neuvěřitelných 4200 diváků.
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Vá�ení rodiče ( i v�ichni ostatní) 
Daník Jilemnický , Lucinka Bílá 
a 1. září nastupují do ZÁKLADN
mo�ná nelehký - první krok s akto
Po celý rok jsme se sna�ili u dětí 
mysli, �e v�echny kvalitní vzdělá
do hloubi srdíčka. Proto jsme se s
mezilidských vztahů. Není to vůb
�lechetnými a ochotnými v případ
Na závěr nám dovolte poděkovat 
převzato z internetových stránek o

V  leto�ním  roce  se  po  několika
okresní  soutě�. V  současné  dob
Představitelům  obce  bychom  ch
sítí  za  branky, které  zaji�ťují  vě
Bohu�el  není  je�tě  v�e  v  oblas

U S N E S E N Í

8/A Program jednání vče
8/B ZO schvaluje převed
8/C ZO rozhodlo nezabý
8/D ZO rozhodlo o nabíd
8/E ZO odsouhlasilo zříz
pro toto místo.
8/F ZO odsouhlasilo uvo
sportovního areálu.
8/G ZO schválilo nákup 
8/H ZO rozhodlo o provo
Klára �pačková úspě�ně reprezentovala v Düsseldorfu

 uskutečnil v německém Düsseldorfu ji� 18.ročník velkého mezinárodního
lním tenise s názvem Kinderolympiade. Mezi 1400 účastníky z mnoha zemí
akousko, Slovinsko, Bělorusko, Belgie, �výcarsko�) v rámci výpravy z ČR

p�í nejmlad�í �ákyně ČR Klára �pačková ( roč.1997). Ve velké konkurenci
7 získala Klára se spoluhráčkou vynikající třetí místo, které bylo po zásluze
 dal�ími krásnými cenami. V soutě�i jednotlivců ročníku 1997 skončila Klára
 o medaile ji vyřadila běloruská soupeřka, která velmi precizně na svůj věk

zá�itkům patřila autogramiáda s předními světovými hráči stolního tenisu jako je německý reprezentant Timo
 Korbel a náv�těva leto�ního prvního utkání bundessligy stolního tenisu místní Borussie, na které při�lo

ovat Obecnímu úřadu v Sosnové za finanční podporu, díky ní� se mohla Klára této skvělé akce zúčastnit.
Ondřej �paček
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Zprávy z na�í �kolky - červenec 2007

ám, �e po prázdninách nás opou�tějí tito před�koláci :
rezka �pačková , Frantík Jágr
y dospělí víme, �e tímto dnem započne jejich dlouhá cesta za vzděláním a tak jim moc přejeme, aby ten -

 byl co nejúspě�něj�í a plný chuti poznávat nové.
vat dobrý vztah k učení, k sobě navzájem a ke světu vůbec. Podle na�eho názoru je v�ak důle�ité mít na
 vytyčují poněkud vy��í cíle, ne� jen naučit děti počítat a odříkávat text. Tyto programy pronikají dětem a�
tovat úctu k vlastní osobnosti. Úctu ke kamarádům. Sna�ili jsme se vytvářet atmosféru funkčních
 my věříme, �e se děti, alespoň z části, naučily jednat s druhými s potřebným respektem, �e se naučily být
 pomocnou ruku.
 celoroční spolupráci a pomoc. Vá�íme si toho, �e mů�eme vstupovat do �ivota Va�ich dětí .

Kolektiv  sosnovské mateřské �kolky
IInngg..  JJiiřříí    LLii��kkaa
ttřřeebbuu,,  225500    vvýýttiisskkůů,,  ddiissttrriibbuuccee    OOÚÚ    SSoossnnoovváá..

jbalový turnaj 30. června 2007, Sosnová
ní klub Sosnová zorganizovali ka�doroční letní volejbalový turnaj

 antuka v Sosnové 30. června o�ila.
orazit soupeře.
lábosením a smíchem.
ačky, které svými tanečními kreacemi s třásněmi a hlasitým
m.
ní cen a diplomů. Zápasová klání tak vystřídal čas oslav, veselí a
alového hři�tě skvěle obsluhovali man�elé Koneční. Celý turnaj

ho míče, měli setkat na dal�ím turnaji,
ise pod zá�titou obce Sosnové.

ková, Zdeněk Mrázek, Petr Mrázek, Milo� Kadlec, Ondřej Frič
entová, Jindřich Pa�ek, Jiří Li�ka, Milo� Kadlec, Zdeněk Mrázek

to VK Pyramida (kapitán Zdeněk Mrázek)
to SK Sosnová (kapitán Dagmar Pa�ková)
to Maxov (kapitán Milo� Calta)
to Mi�-ma� (kapitán Alla Pozdnyaková)
to Marťani (kapitán Vladimíra Jeřalová) Zdeněk Mrázek

ařilo  opět  vzkřísit  �ákovský  fotbal, který  měl  v  Sosnové  v�dy  tradici. �áci  od  leto�ního  září  hrají
  11  �áků  ze  Sosnové, 5  ze  Zahrádek  a  5  z  Č.Lípy.
za  zlep�ení  stavu  hři�tě  nákupem  nové  sekačky, ustanovením  funkce  správce  a  nákupem  záchytných
 okolních  domků.
eno  tak, jak  by  asi  být  mělo  a  proto  se  obracíme  na  zastupitelstvo  obce  s    otevřeným  dopisem.

za SK Sosnová  Jindřich Pa�ek

dnání zastupitelstva obce konaného dne 25.6.2007 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové

o bodu byl schválen
ospodaření M� do rezervního fondu M�
ČVaK, podepsaný Ing. Bla�kem

 č. 564/20 k prodeji
vce sportovního areálu a pověřuje RO, aby specifikovala pracovní povinnosti a rozsah prací

h nákladů pro rok 2007 ve vý�i 30.000,--Kč, které budou určeny na odměnu pro správce

ové relaci kolem 130.000,--Kč
o sportovního areálu do 22.00 hod.


